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Abstract (en)
A self-blast electrical circuit-breaker comprises an arc- extinguishing chamber (20) whose volume can be varied by driving back a piston (18), by
virtue of the gas pressure prevailing in the extinguishing chamber (20). The piston (18) is made integral with a semi-fixed contact (24) so as to raise
the distance of separation of the contacts (24, 28) simultaneously with the increasing of the volume of the extinguishing chamber (20). <IMAGE>

Abstract (fr)
Un disjoncteur électrique à auto-expansion comprend une chambre d'extinction d'arc (20) de volume variable par refoulement d'un piston (18), par la
pression du gaz régnant dans la chambre d'extinction (20). Au piston (18) est solidarisé un contact semi-fixe (24) de façon à accroître la distance de
séparation des contacts (24,28) simultanément à l'augmentation du volume de la chambre d'extinction 20.
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